

4D3N

神秘暹粒吴哥窟

MYSTICAL SIEM REAP ANGKOR WAT



KHREP04_001



世界七大奇景 - 吴哥窟

吴哥是东南亚最重要的考古遗址之一。吴哥考古公园占地约400平方公里，包括森林覆盖的区域，拥有9至15世纪高棉帝国不同首都的壮丽遗迹。它们包括著名的吴哥窟和吴哥城的巴戎寺及其无数的雕塑装饰。教科文组织制定了一项广泛的计划，以保护这个象征性的场所及其周围环境。

7 Wonders of The World - Angkor Wat

Angkor is one of the most important archaeological sites in South-East Asia. Stretching over some 400 km², including forested area, Angkor Archaeological Park contains the magnificent remains of the different capitals of the Khmer Empire, from the 9th to the 15th century. They include the famous Temple of Angkor Wat and, at Angkor Thom, the Bayon Temple with its countless sculptural decorations. UNESCO has set up a wide-ranging programme to safeguard this symbolic site and its surroundings.



巴戎寺 Bayon Temple

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

第1天 吉隆坡 → 暹粒市

集合于吉隆坡国际机场，飞往暹粒市。

◎ 战争纪念碑

为纪念在战争中牺牲的士兵和人民而建。

◎ 沃波寺

暹粒最古老的宝塔之一，它有许多保存完好的19世纪的壁画。

★ 旧市场

第2天 暹粒市

★ 洞里萨湖 (含船游)

乘搭传统木船游览东南亚最大的淡水湖泊，参观湖边的漂浮村庄。

★ 变身塔

以前的国王贵族死后在此火化，据说可以从印度教义中的善恶轮回解脱，变身为神，由此而来“变身”之说。我们会在此欣赏美丽夕阳，留下满满的回忆。

◎ 吴哥夜市

闍耶跋摩七世为纪念其母亲所兴建，因此又被称为母庙。寺庙被树木围绕，别有一番神秘气氛。

★ 全身/足部按摩【时长：1小时】

第3天 暹粒市 -7公里- 吴哥窟

★ 吴哥城

吴哥城又名大吴哥，是9世纪至15世纪高棉帝国最长久的国都。吴哥都城占地9平方公里，并有护城壁及宽100米，深6米的护城河包围。

◎ 吴哥城南门

南门是吴哥城五座城门中保存和维护最为完整的一座。城门高达23米，上方为巨大的四面佛像，面露安详的微笑，仿佛在欢迎前来的人们。

◎ 巴戎寺

建于12世纪末，是国王闍耶跋摩七世为自己建造的寺庙。在这里不仅可以找到著名的“高棉的微笑”，还能欣赏到回廊上丰富而生动的浮雕。

◎ 空中宫殿

真腊国王罗贞陀罗跋摩二世在位时在兴建王宫的同时，建造的湿婆庙，后为苏利耶跋摩一世改建成为须弥山式印度教寺庙。

◎ 斗象台

古代国王的阅兵台。斗象台的墙面除了象形雕饰外，也有神鸟与飞狮等气派的浮雕。

◎ 癫王台

位于古皇宫的东北角，内壁与外墙都有丰富的浮雕，这独一无二的双面浮雕，非常值得大家细细观赏。

★ 吴哥窟 (含自行车)

吴哥窟又称吴哥寺，是东南亚最伟大的世界文化遗产建筑之一，以宏伟建筑与细致浮雕闻名于世，同时也是世界上最大的庙宇。

※在吴哥窟巴干塔参观期间，游客必须穿着合适的衣服，遮住肩膀和膝盖，因为这座寺庙仍然被认为是一个神圣的地方（禁止穿短裤，迷你裙或短裤）。

※12岁以下的儿童不得爬上这座塔楼。

※根据农历，佛教安息日，佛教教日，每月四天，将关闭。

★ 塔普伦寺 (古墓奇兵拍摄地)

闍耶跋摩七世为纪念其母亲所兴建，因此又被称为母庙。寺庙被树木围绕，别有一番神秘气氛。

★ 斑黛喀蒂寺

传说是国王和皇后小憩的地方，寺庙的东门正好面对着皇家浴池，那里还有至今还有一个看台，听说是皇室举行沐浴仪式的平台。

第4天 暹粒市 → 吉隆坡

送往机场，返回温暖的家。



变身塔 Pre Rup Temple

DAY 1 Kuala Lumpur ✈ Siem Reap

Assemble in KL International Airport for flight to Siem Reap.

★ War Memorial Monument

Built to commemorate the soldiers and people who died in the war.

★ Wat Bo Pagoda

One of the oldest pagodas in Siem Reap and it has a number of well-preserved wall paintings from the 19th century.

Ⓞ Old Market

DAY 2 Siem Reap

★ Tonle Sap Lake [Includes Boat Ride]

It is the most enduring capital of the Khmer Empire from the 9th to the 15th centuries. The Angkor City covers an area of 9 square kilometres and is surrounded by a 100-metres-wide, 6-metres-deep moat.

★ Pre Rup Temple

In the past, kings and aristocrats were cremated here after their death to achieve "human bliss" according to the Hindu teachings and turn into a god. We will enjoy a memorable sunset view here.

Ⓞ Angkor Night Market

★ Body / Foot massage [Duration: 1 hour]

DAY 3 Siem Reap -7km- Angkor Wat

★ Angkor Thom

It is the most enduring capital of the Khmer Empire from the 9th to the 15th centuries. The Angkor City covers an area of 9 square kilometers and is surrounded by a 100-metres-wide, 6-metres-deep moat.

Ⓞ South Gate of Angkor Thom

The South Gate is the most well-preserved and maintained among the five gates of Angkor Thom. The gate is 23 meters high. On the top is a huge four-faced Buddha statue with a serene smile that welcomes all who visit.

Ⓞ Bayon Temple

Built at the end of the 12th century, it is a temple built by King Jayavarman VII for himself. Here you can find not only the famous "Khmer smile" but also the rich and vivid relief sculptures on the cloisters.

Ⓞ Phimeanakas Temple

A Hindu temple built at the end of the 10th century in the Khleang style during the reign of Rajendravarmān, and then completed by Suryavarman I in the shape of a three-tier pyramid as a Hindu temple. On the edge of the top platform are incomplete galleries.

Ⓞ Elephant Terrace

The parade platform of the ancient kings. Apart from the elephant reliefs, there are also relief sculptures such as life-sized garuda (bird-like creature) and lions.

Ⓞ Terrace of the Leper King

Located in the northeast corner of the ancient palace, the inner and outer walls are rich in relief sculptures. This unique double-sided relief is worthy of attentive viewing.

★ Angkor Wat Temple [Includes Bicycle Riding]

Angkor Wat is one of South East Asia's greatest world cultural heritage buildings. Famous for its magnificent architecture and detailed reliefs, it is also the largest temple in the world.

※During the visit of the Bakan tower of Angkor Wat temple, visitors are required to wear a proper attire, covering shoulders and knees as this temple is still considered as a sacred site (no short, miniskirt or short trousers is allow).

※Children under twelve years old are not allowed to climb up this tower.

※It will be closed on the Buddhist Sabbath Days, the Buddhist religious days, four days a month in accordance with the Lunar Calendar.

Note: ★ Entrance fees Included ; Ⓞ Sightseeing stop

★ Ta Prohm Temple (Tomb Raider Movie Filming Location)

Ta Prohm Temple, also known as 'mother temple, is built by Jayavarman VII in honour of his mother. The temple is surrounded by trees which gives it a mysterious ambience.

★ Banteay Kdei Temple

It is said that it was the place where the king and queen took a rest after swimming. The east gate of the temple just faced the Srah Srang Reservoir. There is still a grandstand there, which is said that it is the platform for the royal family to hold a bathing ceremony.

DAY 4 Siem Reap ✈ Kuala Lumpur

Transfer to airport for the flight back home.



皇家浴池 Srah Srang Reservoir



塔普伦寺 Ta Prohm Temple





吴哥城南门 South Gate of Angkor Thom

行程亮点 HIGHLIGHTS

【体验】

骑自行车逛吴哥窟 | 搭船游洞里萨湖

【景点】

世界7大奇迹之一: 吴哥窟
东南亚最大的淡水湖: 洞里萨湖

【享受】

1小时全身/足部按摩 | 变身塔: 享受日落

【品尝】

柬埔寨国民美食: Samlor Korkor
吃到饱: 自助晚餐

[EXPERIENCE]

Bicycle Riding in Angkor Wat | Tonle Sap Lake Boat Ride

[ATTRACTIONS]

One of the 7 Wonders of the World: Angkor Wat
Largest Freshwater Lake in Southeast Asia: Tonle Sap Lake

[ENJOY]

1 Hour Body/Foot Massage | Pre Rup Temple: Enjoy Sunset

[GOURMET]

National Dish of Cambodia: Samlor Korkor
Eat fill you drop: Buffet Dinner

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

天数 DAYS	早餐 BREAKFAST	午餐 LUNCH	晚餐 DINNER	特选酒店 SELECTED HOTELS
1	机上用餐 On Board	中柬式风味 Cambodia - Chinese Cuisine	自助餐 Buffet Dinner	暹粒Steung酒店 或 同级 Steung Siem Reap Hotel or similar
2	酒店 Hotel	柬式风味 Khmer Cuisine	晚餐自费 Own Expenses	
3	酒店 Hotel	泰式风味 Thai Cuisine	柬式烧烤 Cambodian BBQ	
4	酒店 Hotel	机上用餐 On Board	-	-

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

Exotic Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in English.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- Compulsory Shopping Stops - All tour members are required to visit the compulsory shopping stops (approximately 1 hour) but are not obligated to purchase anything. AVC reserves the right to collect a penalty of RM350 per person should any tour member fail to visit the specified shopping stops.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据网页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

南亚团 - 附加条款:

- 所有行程以英文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 指定购物站 - 所有团员必须停留在指定的购物站约1小时, 但不强制购买任何商品。若任何团员没有停留在有关地点, 苹果旅游有权利征收350令/人的款项。

For Agent Use Only:

Printed Date: MAY 2022